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PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE MED 
VÄNERSBORGS IDROTTSHISTORISKA FÖRENING (VIHF)

TORSDAGEN DEN 7 MARS 2024.

§ 1  ÅRSMÖTETS ÖPPNANDE/PARENTATION

Ordföranden, Ronnie Ågren, hälsade de ca 25-talet deltagarna välkomna till VIHF:s ”Årsmöte 2024,” 
som genomfördes torsdagen den 7 mars på Idrottshuset i Vänersborg. Därmed förklarade han mötet
för öppnat.

- Parentation

Ordföranden tände ett ljus och pålyste en tyst minut för de under 2023 bortgångna medlemmarna.

§ 2  FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Årsmötet beslöt 

att fastställa den föreslagna dagordningen.

§ 3  VAL AV ORDFÖRANDE OCH SEKRETERARE FÖR MÖTET

Årsmötet beslöt 

att som ordförande för mötet välja sittande ordförande Ronnie Ågren
att som sekreterare för mötet välja sittande sekreterare Lars-Göran Bengtsson.

§ 4  VAL AV PROTOKOLLJUSTERARE

Årsmötet beslöt

att som protokolljusterare välja Gunnar Jarhed och Sture Furbo.

§ 5  FRÅGAN OM STADGEENLIG KALLELSE

Sekreteraren redogjorde för att kallelse till årsmötet var annonserad i ttela den 22 februari, samt 
utsänd på mail till de 127 st medlemmar föreningen har mailadresser till. Dessutom vad årsmötet 
annonserat på hemsidan. Enligt stadgarna skall inbjudan göras senast 14 dagar före mötet.

Årsmötet beslöt

att stadgeenlig kallelse var utförd.
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§ 6  STYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE

Sekreteraren, Lars-Göran Bengtsson, presenterade ”Verksamhetsberättelsen för 2023”, som 
också fanns med i handlingarna till mötet.

- se bilaga 1 Verksamhetsberättelse för 2023

Årsmötet beslöt

att godkänna presenterad verksamhetsberättelse för 2023.

§ 7  EKONOMISK BERÄTTELSE   

Kassören, Christina Stenvall, presenterade den ekonomiska berättelsen för verksamhetsåret 2023.
Av den framgick att föreningen under 2023 gjorde ett nettoöverskott på 14 967:42 kronor.

- se bilaga 2 Balans- resp vinst- och förlusträkning 2023,

Årsmötet beslöt

att godkänna presenterad ekonomisk berättelsen för 2023.

§ 8  REVISORERNAS BERÄTTELSE

Revisorerna Gunnar Jarhed och Jan Norberger presenterade revisionsberättelsen för 2023, som 
fastställer den upprättade balansräkningen samt beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för
den tid revisionen omfattar.

- se bilaga 3 Revisionsberättelse

Årsmötet beslöt

att godkänna presenterad revisionsberättelse för 2023.

§ 9  FRÅGA OM ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN

Revisorerna föreslog ansvarsfrihet för styrelsen under den gångna verksamhetsperioden.

Årsmötet beslöt

att, enligt revisorernas förslag, ge styrelsen ansvarsfrihet för 2023.

§ 10  FASTSTÄLLANDE AV ÅRSAVGIFT FÖR 2025

Sekreteraren, Lars-Göran Bengtsson, redogjorde för att årsavgiften för 2024 är 200 kronor för 
enskilda medlemmar resp 300 kronor för föreningar. Detta då Westgöta Idrottshistoriska Sällskap 
(WIS), fr o m 2024 höjde avgiften från sällskapen/föreningarna från 50,- till 75,- per medlem.
Han föreslog att årsavgiften för 2025 skall vara oförändrad, d v s 200 kronor för enskild medlem 
och 300 kronor för föreningar.

Årsmötet beslöt 

att, enligt förslaget, besluta om oförändrade årsavgifter för 2025.
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§ 11  VAL AV ORDFÖRANDE FÖR EN TID AV ETT ÅR

Årsmötet beslöt

att välja Ronnie Ågren (omval) som ordförande för en tid av ett år (2024).

§ 12  VAL AV TRE STYRELSELEDAMÖTER FÖR EN TID AV TVÅ ÅR

Årsmötet beslöt

att välja Jan Forsell, Ragnar Lindström och Lars-Göran Bengtsson som styrelseledamöter 
      för en tid av två år (2024/2025).

§ 13  VAL AV TVÅ SUPPLEANTER FÖR EN TID AV ETT ÅR

Årsmötet beslöt

att välja Dick Hansson (omval) samt Lars-Göran Lindmark (nyval) som suppleanter för 
en tid av ett år (2024)
att som suppleant också välja Dan Ericsson (omval).

§ 14  VAL AV TVÅ REVISORER FÖR EN TID AV ETT ÅR

Årsmötet beslöt

att välja Mikaela Andersson (nyval) och Gunnar Jarhed (omval).

§ 15  VAL AV EN REVISORSSUPPLEANTER FÖR EN TID AV ETT ÅR

Årsmötet beslöt

att välja Arne Jakobsson (nyval).
 

§ 16  VAL AV TRE LEDAMÖTER I VALBEREDNINGEN FÖR EN TID AV ETT ÅR

Årsmötet beslöt

att välja Tomas Danielsson, ordf, (omval) samt Tommy Stenvall (omval) som valberedning för en 
      tid av ett år (2024) 
att bordlägga frågan av valet av den tredje ledamoten i valberedningen för en tid av ett år (2024) 
      till styrelsen.

§ 17  VAL AV ANSVARIG FÖR MUSEET FÖR EN TID AV ETT ÅR

Årsmötet beslöt

att utse Benny Östh, (omval) som museiintendent för en tid av ett år (2024).

Kvarstår ett år i styrelsen sedan årsmötet 2023 gör Björn Stohlt, Christina 
Stenvall och Stig-Arne Larsson. 
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§ 18  BESLUT OM FÖRETRÄDARE GENTEMOT SWEDBANK AB

Årsmötet beslöt

att detta utse ordföranden, Ronnie Ågren och kassören, Christina Stenvall var för sig, som 
      företrädare mot Swedbank AB.

§ 19  BESLUT OM ANVÄNDARE AV SWEDBANKS INTERNETBANK

Årsmötet beslöt

att utse ordföranden, Ronnie Ågren, och kassören, Christina Stenvall, var för sig, till användare 
      av Swedbanks Internetbank.

§ 20  ÖVRIGA ÄRENDEN

- Idrottsvetartävling

Sekreterare, Lars-Göran Bengtsson, rapporterade att föreningen deltagit Wästgöta Idrottshistoriska 
Sällskaps (WIS) ”Idrottsvetartävling 2024” den 26 februari i Nossebro. Deltagande kommuner var 
Essunga, Skara, Trollhättan. och Vänersborg. Essunga gick till final genom att besegra Vänersborg 
med 10 rätt mot 9. Deltagare för Vänersborg var Christer Olsson, Björn Säterstam och Bengt Israelsson.

- Facebook

Lars-Göran Lundmark rapporterade att han organiserar föreningen på Facebook och att det idag
finns 145 st följare.

§ 21  AVSLUTNING

Då inga fler frågor fanns att behandla tackade ordföranden, Ronnie Ågren, för ett väl genomfört 
möte och förklarade därmed ”Årsmötet 2024” för avslutat.

Vid protokollet (§ 3) Justerare (§ 3)

Lars-Göran Bengtsson Ronnie Ågren
Mötessekreterare Mötesordförande

Vald protokolljusterare (§ 4) Vald protokolljusterare (§ 4)

Gunnar Jarhed Sture Furbo
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INTERVJU AV PETER ”NILLE” NILSSON

Efter årsmötet intervjuade sekreteraren, Lars-Göran Bengtsson, Peter ”Nille” Nilsson, tidigare
framgångsrik bandyspelare/fotbollsspelare i Katrineholms SK och i IFK Vänersborg (bandy). 
Peter är nu ordförande i Vänersborgs FK och sitter i Svenska Bandyförbundets Plan-och
Miljökommitté som bl a har som uppgift att stimulera till att flera inomhushallar i bandy byggs 
i Sverige.

Peter fick efter intervjun en lite present samt medlemskap i föreningen under 2024.


